
1 
 

    

 

 

 

 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde den 18. marts 2024 

 

Dato:                      Mandag d. 18. marts 2024 kl. 17.00 – 20.00  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Johanne Lindberg Petersen, 

forældrerepræsentanter: Julie Bjørn Gildsig Poulsen, Michael P. R. 

Beiskjær, Bo Landtved Christensen og Rasmus Hansen. 

   

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone 

Hansen 

 

Elevrepræsentanter: Jeppe Lysebjerg Sørensen 9.a og Isak Øhrnstedt 

Glenn 6.a 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Louise Holst Mortensen og   

souschef Anne Kristine K. Riis.  

 

Fraværende:  Anne Kristine, Christina, Jeppe og Isak 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Jimmi og Louise 

Referent:    

 

Der er forplejning under mødet. 
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1. Bemærkninger til dagsorden og punkter til eventuelt 

Vi hjælper hinanden med at holde os til dagsordenen, så vi 
kan holde tiden. 

 

5 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

2. Nyt fra elevrådet 

Der sidder nu en plakat på alle toiletdøre, som hedder 
”Toilethøflighed”, som vi håber kan gøre noget i forhold til at 

holde mere rent på toiletterne 
Der er udvalgt 2 elever – fra 5. + 8. – som 

Undervisningsmiljørepræsentanter. De skal arbejde sammen 

med AMR om trivsel og undervisningsindflydelse.  

15 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

3. Korte meddelelser fra ledelsen 
• Opstart forårs SFO – der er startet 43 små – alle er kommet godt i gang.  

• SFO ny overdækning - Der er kommet en fin overdækning, som bruges til 

leg og science. Flot konstruktion af tykke bjælker. 

• EyeLearn - En virksomhed der laver folier til vægge og døre – Eva og 

Louise har henvendt sig til dem – fx noget til ungemiljøet. Vi vil få 50 % 

på det vi måtte købe. 
• Morgentræning opfølgning – Louise har talt med Thomas fra Næsby 

Boldklub - Snakken er faldet til ro og der er fundet en form der kan 

fungere. 

15 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

4. Aktuel situation Agedrup og tendenser 
Nogle var med til et debatarrangement på Korup Skole – 

god debat:  
 

Hvad gør man konkret, hvis der sker den slags overgreb? 
Hvad gør man forebyggende? 

 
Alle var enige om at der skulle flere ressourcer til 

skoleområdet – men ikke noget politikkerne kunne love…. 
 

Hele problematikken (med vold i skolen) har fyldt meget – 
og er blevet snakket meget om - også på Kroggårdsskolen. 

Der har været nogle forældrehenvendelser – bl.a. pga. 

billeder på et socialt medie – ”Telegram” – og en artikel 
med billede på TV2.dk. Det var en lille ubetydelig tvist, men 

den var blevet filmet og lagt på nettet. 
Vi har været rundt i klasserne og talt meget om at man ikke 

må filme hinanden. 
Det er pålagt skolerne at være mere restriktive. 

 
 

30 min. 

 Besluttet 
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Opfølgning 

5. Udmeldt budget og opfølgning 

Budgettet er meldt ud – d. 15. marts. 
Der er nogle justeringer i forhold til elever og justering af IT 

– centralisering af maskiner osv., men ellers ikke de store 
ændringer. 

 

20 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

6. Retningslinje for brug af skærm – nyeste anbefalinger 

fra uvm. 

20 min. 

• https://emu.dk/sites/default/files/2024-

02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf 

• https://emu.dk/sites/default/files/2024-

02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf 

 
 

Louise orienterer: 

Børne- og undervisningsministeriet har udsendt: ”12 anbefalinger til brug 

af skærme i grundskolen” 

Teams har skrevet til Eva om hvad de tænker – brug af skærme på 

årgangene 

Vi har lavet en procedureplan – se bilag 

Sikring af elevernes mobiler: Vi har set på mulighed for ”pulte” med 

nøgler til hver klasse. 

• Skolebestyrelsens overvejelser 

Det der er vigtigt er at medarbejdere og elever får en form der virker, 

men der er udbredt enighed om at vi skal være en mobilfri skole fra den 

1. august 2024. 

 

 

Besluttet 

Opfølgning 

SPISNING 20min. 

7. Velfærdens fundament: 

• Kort opfølgning fra sidst 
Planen er gået igennem – ny model – processen kører  

10 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

8. Skoleårets planlægning, ungedidaktikken mm. 
• Eva (afd. leder ungeskolen) kommer forbi mødet med første streger til et 

nyt skoleår med afsæt i radikale tiltag. 

 

*Skoledagen gøres kortere. 

*Læsebåndet slettes fra skemaet. Afdelingerne aftaler internt, hvordan et 

andet form for læsebånd kunne se ud. Dette i samarebjde med 

læsevejlederne. Skolebestyrelsen ser gerne at der etableres læsebånd i en 

eller anden form. 

 

*Vi prøver i det kommende skoleår: 

0.-1. årgang får 25 lektioner  

2.-3. årgang får 26 lektioner 

- hvilket giver flere lektioner med 2 voksne. 

 

4. årgang - 29 lektioner 

5. – 6. årgang – 31 lektioner 

7. årgang – 31 lektioner – præst 1 hold onsdag – 2 hold torsdag kl. 13 

8. årgang – 32 lektioner 

9. årgang -  32 lektioner 

 

30 min. 

https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
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*Ungeskolen får fag-dagen tilbage – kl. 8 – 13 – torsdag (9. klasserne har 

fælles fagdag med de andre skoler) 

 

*Vi går efter at fredagens skema stopper kl 13:45  

 

*Vi følger Undervisningsministeriets guide for timefordeling. 

 

Skolebestyrelsen giver grønt lys for at arbejde videre med disse planer 

 

 Besluttet 

Opfølgning 

9. Dialogmøder/ events og årsberetning 
• Forslag (DCUM eller SSP) 

 

Vi kan få gratis oplæg til forældre om Digital Dannelse (SSP) 

Eller oplæg om Digital Dannelse ( Center for Digital Dannelse) 

Eller ”Vensomhed” med Anne Søgård. Der satses på SSP. 

10 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

10. Eventuelt 5 min. 

 Besluttet 

Opfølgning 

 

Jimmi Højkilde (formand)/Louise Holst (skoleleder) 

 

 


